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快乐像浪花，退去了留下欢笑；爱情像烟火，飘散了留下美丽；幸福像阳光，冬日里觉得温暖；祝福像轻风，追寻你，把美丽心情带给你，祝父亲节快乐！以下是为您整理的《喜迎父亲节好朋友英语祝福短信》，希望大家能够喜欢。>【篇一】 1、On this sp...
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>【篇一】
1、On this special day, i want to say i\'m proud of you,appreciate all you\'ve done for me and i love you.
在这特别的一天，我想说我为您感到骄傲，爸爸，谢谢您为我做的一切，我爱你。
2、You\'ve been father, friend, adviser, all of these and more.
您不仅是我的父亲，您还是我的朋友，顾问甚至更多。
3、Words can\'t tell how much you mean to us.we wish you happiness on this special day.
我们无法用言语描述您对我们是多么重要，在这特别的一天，我们祝您父亲节快乐!
4、Over the years we have had our differences, but i always love you.
这些年来，虽然我们常有意见不合的地方，但我一直敬爱着您。
5、Thanks for holding my hand when i needed it.
谢谢您在我需要的时候伸出援助之手。
6、Happy father\'s day to an extraordinary father!i love you so much!
祝我独一无二的老爸父亲节快乐，我非常爱您!
7、I owe all of my skills of fatherhood to you dad. happy father\'s day.
爸爸，我所有的为父之道都来自于您的恩赐。祝您父亲节快乐。
8、I didn\'t realize that being a father would be so difficult. It makes me appreci ate you all the more.
我不知道做一个父亲竟然会这样不容易。这使我更加感激您。
9、Now that i am a father, i can see what a good job you did in raising us.
现在我已身为人父。我才知道，您在养育我们时，做得多么好。
10、I didn\'t see what a good father you were to us before, but i do now.
我以前不知道您是一个多么好的父亲，但是现在我知道了。
11、I hope you know how proud i am of you, father.happy father\'s day! happiness always!
爸爸，我希望您能知道我是多么为您感到自豪啊，祝您父亲节快乐，永远快乐!
>【篇二】
Your eyes show sternness, but more kindness and care. Thank you for making me feel important.
您的眼神看起来很严厉，但更多的是仁慈和关心。谢谢您让我觉得自己如此重要。
Thanks for holding my hand when I need it.
谢谢您在我需要的时候握紧我的手。
I own all of my skills of fatherhood to you Dad. Happy Father\'s Day.
爸爸，我所有的为父之道都来自于您的恩赐。祝您父亲节快乐。
I didn\'t realize that being a father would be so difficult. It makes me appreciate you all the more.
我不知道做一个父亲竟然会这样不容易。这使我更加感激您。
Now that I am a father, I can see what a good job you did in raising us.
现在我已身为人父。我才知道，您是个多么称职的爸爸。
I didn\'t see what a good father you were to us before, but I do now.
我以前不知道您是一个多么好的父亲，但是现在我知道了。
Your experience and guidance have always been appreciated.更多信息请访问：
您的经历和引导，一直让我衷心感激。
I hope you know how proud I am of you, father. Happy Father\'s Day! Happiness always!
爸爸，我希望您能知道我是多么为您感到自豪啊，祝您父亲节快乐，永远快乐!
To father--from your favorite string bean.
给父亲--您最宠爱的小豆子。
You are a little different from the rest of us, but that\'s OK. You are still my Dad.
您和我们有点不同，但是没有关系，您还是我爸爸。
Words can\'t tell how much you mean to us. We wish you happiness on this special day.
我们无法用言语描述您对我们是多么重要，在这特别的一天，我们祝您父亲节快乐!
On this special day, I want to say I\'m proud of you, appreciate all you\'ve done for me and I love you.
祝我独一无二的老爸父亲节快乐，我非常爱您!
YOU ARE THE BEST DAD IN THE WORLD.
您是世界上的爸爸。
I AM GLAD THAT YOU ARE MY DAD.
真高兴您是我爸爸。
HAVE THE BEST FATHER S DAY EVER.
祝您有个最棒的父亲节。
THIS IS FOR ALL THE THINGS THAT YOU HAVE DONE FOR ME.
这是为了感谢您为我所做的一切。
I OWE ALL OF MY SKILLS OF FATHERHOOD TO YOU DAD. HAPPY FATHER S DAY.
爸爸，我所有的为父之道都来自于您的恩赐。祝您父亲节快乐。
I DIDN T REALIZE THAT BEING A FATHER WOULD BE SO DIFFICULT. IT MAKES ME APPRECI ATE YOU ALL THE MORE.
我不知道做一个父亲竟然会这样不容易。这使我更加感激您。
>【篇三】
This is for all the things that you have done for me.
这是为了感谢您为我所做的一切。
Thanks for holding my hand when I needed it.
谢谢您在我需要的时候伸出援助之手。
I owe all of my skills of fatherhood to you Dad. Happy Father\'s Day.
爸爸，我所有的为父之道都来自于您的恩赐。祝您父亲节快乐。
We all love you,Dad.
我们全都爱您，爸爸。
I didn’t realize that being a father would be so difficult. It makes me appreciate you all the more.
我不知道做一个父亲竟然会这样不容易。这使我更加感激您。
I didn’t see what a good father you were to us before, but I do now.
我以前不知道您是一个多么好的父亲，但是现在我知道了。
I hope you know how proud I am of you, father.Happy Father’s Day! Happiness always.
爸爸，我希望您能知道我是多么为您感到自豪啊，祝您父亲节快乐，永远快乐!
I own all of my skills of fatherhood to you Dad. Happy Father’s Day.
爸爸，我所有的为父之道都来自于您的恩赐。祝您父亲节快乐。
May all your wishes come true.
愿您美梦成真!
Now that I am a father, I can see what a good job you did in raising us.
现在我已身为人父。我才知道，您是个多么称职的爸爸。
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